
Referat af møde i afdelingsbestyrelsen i afd. 13 d. 100112 

 

Deltagere: Rita, Carlo, Dosta og Anne 

Afbud: Leif 
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1. Siden sidst 

Formanden startede med at ønske ”Godt Nytår” og konstatere, at der ikke har været skader i 

Sanddalsparken i forbindelse med årsskiftet. 

Regnskabet fra Sct. Hans er færdigt med et lille underskud. 

Der er inviteret til BL-kursus d. 1. februar for afdelingsmøde-dirigenter. Anne er tilmeldt. 

YouSee informerer om, at vi skal underskrive et dokument, der giver andre udbydere mulighed for at bruge 

vores antennenet, da YouSee ikke kan nægte andre at bruge det, hvis afdelingen beslutter at skifte 

leverandør. 

Det gå fremad med udlejning af de store lejligheder, men der er aktuelt enkelte andre, der ikke er lejet ud. 

2. Sammenlægning med 9 og 11. 

Der er valgt ny bestyrelse i Bispeløkken/Priorvej på et ekstraordinært beboermøde. 

Vi prøver at invitere dem til snak om eventuel sammenlægning af de tre afdelinger i området. 

3. Fastelavn 

Der har ikke været forespørgsler på Fastelavns-arrangement og der er stadig få børn i området, så vi laver 

ikke noget i år, men koncentrerer kræfterne om Sct. Hans-arrangementet, der bliver på en lørdag i år. 

4.Eventuelt 

Der har været problemer med vasketøj, der ligger i længere tid i vaskekældrene og fylder, så andre ikke kan 

bruge kurve eller borde.  

Vi mangler en blok i vaskerierne med sedler, man kan sætte på maskiner, der er ude af drift. Carlo følger op 

på det. 

Referent: Anne 

 


